

BUSINESS BUILDING SEMINAR

July 2015

18.07.2015

Rakvere Spordihall

Kastani puistee 12,

44307 Rakvere

ESTONIA

19.07.2015

Radisson Blu Latvija

Elizabetes iela 55,

Rīga, LV-1010,

LATVIA

Network
TwentyOne OÜ



network twentyone

STAVROS RUBIS

Founder Emerald from Greece

Stavros studied sports science, coaching young kids and adults in tennis. He used to work long hours in different colleges and tennis clubs but what concerned him most was the uncertainty of his future.

When he met the business for the first time he was very negative but at the second time he accepted to join although he believed that this was something concerning mostly women.

Rula studied English literature and worked as an English teacher. She also worked long hours and she was the one who was always looking for alternative businesses.

At the second time they saw the business she was very excited about the idea and convinced Stavros to go to a function. It was there that they both realized the potential of the business and started to follow the n21.

Ставрос изучал спортивные науки, преподавал теннис для детей и взрослых. Он много работал в разных колледжах и в теннисных клубах, но его беспокоило неопределенность его будущего.

Когда Ставрос впервые услышал о бизнесе Amway, то отнесся к нему очень негативно. Но услышав о нём во второй раз, он решил подключиться, хотя верили, что этот бизнес больше подходит женщинам.

Рула изучала английскую литературу и работала преподавателем английского языка. Ей также приходилось проводить много времени на работе и поэтому она искала альтернативу.

Услышав о бизнесе второй раз, Рула была в восторге от этой идеи и уговорила Ставроса начать действовать. Тогда они и поняли потенциал бизнеса и стали следовать системе N21.

